



簡介 Introduction

出生權維護會是由一群維護生命人士在 1973 年創立並登記為慈善團體。宗旨在幫助面對困難之孕婦，提供醫療照顧，心理輔導及其他種種需要服務，以保障腹中嬰兒之出生權利及孕婦之人性尊嚴，並策劃教育活動，使普羅大眾重視人類生命之意義及尊嚴。

The Birthright Society Ltd. Was established in 1973 by a group of pro-life persons and registered as a charitable organization. The aims and objectives are to make available to pregnant women medical, psychological, counselling and other services which they may need but could not obtain, so as to ensure that the birthright of their children and their own human dignity may be safeguarded and to provide educational programmes that promote respect for human life.

工作目標 Work Plan

1. 為懷孕的婦女(已婚或未婚)和她的家人提供輔導，協助他們解決懷孕引致的困難。
To provide counselling to pregnant mothers (married or unmarried) and their families to help them overcome the difficulties arising from pregnancy.
2. 向有需要的母親提供臨時住宿安排和其他服務。
To provide temporary accommodation for the mothers and other services as needed.
3. 協助母親和她的家人訂立嬰孩計劃，自行撫養或領養。
To help the mothers and their families to work out the baby plan for self-kept or adoption
4. 推廣認識和維護生命活動。
To promote pro-life educational programmes.

服務範圍 Services

提供臨時宿舍住所給與母親在懷孕期間居住，同時亦可在產後一個月居住。

Temporary accommodation, mothers may stay during the period of pregnancy and for another month after delivery.

輔導	Counselling
醫療照顧，產前及產後	Medical care, pre and post natal
家庭生活教育	Family Life Education
領養及助養	Adoption and Foster Care
財政援助	Financial Assistance
轉介服務	Referral Services

服務對象 Service Target

懷孕婦女（未婚或已婚），配偶和家人均可向出生權維護會求助。

中學及青年中心可邀請出生權維護會安排提供維護生命講座。

Pregnant women (single or married), their spouse and family may seek help from the Birthright Society.

Secondary schools and youth centres may invite the Birthright Society to deliver pro-life educational talks.

我可以幫助 How to Help?

可以向朋友推介維護生命訊息。You can promote the pro-life message to your friends.

參加出生權維護會為會員推廣服務計劃。Join the Birthright Society as a member to make known its service programmes. Donations are welcome to fund the various service programmes.

The Birthright Society Limited 出生權維護會有限公司

No. 22, G/F, Cheung Tung House, Tung Tau Estate (2), Kowloon, Hong Kong.

Tel: 23375551 E-mail: birthrighthk1973@gmail.com Website: birthright.catholic.org.hk

香港九龍東頭二村祥東樓地下 22 號 電話: 23375551 電郵: birthrighthk1973@gmail.com 網址: birthright.catholic.org.hk



(會員申請 Membership Application)

姓名(中) _____ Name (Eng) _____

出生年份 Year of Birth: _____ (年 Yr) 男 Male 女 Female

國籍 Nationality: _____ 職業 Occupation: _____ 宗教 Religion: _____

電話 Telephone No: _____ 手機 Mobile No: _____

電郵 E-mail: _____

通訊地址 Correspondence Address: _____

日期 Date : _____ 簽名 Signature : _____

永久會員港幣 200 元正 Life Membership HK\$200

本人願意捐助港幣 _____ 元正 I would like to donate HK\$ _____

支票號碼 Cheque No: _____ 支票抬頭: 「出生權維護會有限公司」
Cheque payable to: "The Birthright Society Limited"

存款入帳「出生權維護會有限公司」中國工商銀行(亞洲)有限公司
戶口: 072-701-010031732

Transfer to A/C No: 072-701-010031732, "The Birthright Society Limited",
Industrial and Commercial Bank of China (Asia) Limited

(請把入數紙寄回本會以確定) (Please mail the bank in slip to our office.)

有興趣協助本會活動(可選多項)

Interested in following activities (Optional more than 1):

籌款 Fund-raising 教育 Education 醫療 Medical 其他 _____

請在以上適當位置加 ✓ 號 Please tick as appropriate.

※ 填妥表格後，請連同永久會員費用或捐款之支票或銀行入帳單據寄交本會以確定。

※ Please return completed form along with life membership fee or donation and the cheque or bank-in slip to our office.

職員填寫 Office Use Only

Received From: _____ HK\$: _____ Receipt No. _____ Date: _____